
  

  

Schriftelijke vragen  
(art. 40 Reglement van orde)  
  
Schriftelijke vragen van de fractie van CDA  
Ingediend op 20 mei 2019 

Ingediend door: Benno de Ruiter  
  
Onderwerp:  
Veiligheid in Zuidplas 

  
Inleiding:  
Tijdens de raadsvergadering van 18 december 2018 is de kadernota ‘integrale veiligheid 
2019-2022’ besproken. 
Op dit punt heeft de fractie van het CDA nu de volgende vragen. 
 
Vragen: 

1) Tijdens deze avond is door de fractie van het CDA benoemt dat het eventueel dragen 
van bodycams de veiligheid van onze BOA’s zou kunnen vergroten, ook dat de kans 
op eventuele escalaties zou kunnen verminderen. Als antwoord op deze vraag is 
stellig het antwoord gekomen dat dit absoluut niet wenselijk was. 
De fractie heeft enige weken geleden vernomen dat dit nu wel gaat gebeuren, dit 
steunen wij van harte. 
De vraag is dan ook, wat is er in de tussentijd veranderd van absoluut niet wenselijk 
naar daadwerkelijk uitrusten? 
 

2) Wat is de status van de toezegging om met de politie in gesprek te gaan om de 
inloopspreekuren in alle dorpen met de wijkagenten: 

a. Duidelijke kenbaar te maken op de gemeente pagina  
b. De tijden opnieuw beoordeeld zullen worden zodat de spreekuren 

toegankelijk zijn voor iedereen 
 

3) Onze BOA’s zijn onder andere druk met afval opruimen, waardoor ze minder in de 
wijken kunnen zijn. Dit is aan de orde geweest in het debat op 18/12. Aangegeven is 
dat er naar gekeken gaat worden of dit anders cq efficiënter zou kunnen. 
De vraag is wat de status is van deze toezegging. 
 

4) Het uitvoeringsprogramma van de kadernota zou in Q1 2019 verschijnen. Wat is hier 
de status van? 

 
  
Wijze van beantwoording:  
Schriftelijk  


